
MØTEPROTOKOLL MENIGHETSRÅDSMØTE          

Dato: onsdag 16. oktober 2024            
Tid: 19:00-21:30    
Sted: Stovner kirke, dåpsrommet 
 
Til stede: AneƩe Bøe Thorkildson, Hanne Aanensen, Jorid Næss-Torheim, Robert Wright, May 
Grimdalen, Christofer Solbakken (prost), Geir Yeh Fotland (vara), Tone Gjerald (vara), AneƩ Jørgensen 
 
Ikke Ɵl stede: Elise Gillebo Skredsvig (sokneprest), Rima Rajendram (vara) 
 
 
MR 44/24 Godkjenning av innkalling og saksliste 
Det meldes inn egen, ny sak Ɵl dagens møte, 53/24 – valg av vara for vara Ɵl fellesrådet.  
Orienteringssaker og eventuelt flyƩes ned på sakslisten, men med samme saksnummer: 

- Valg av vara 53/24 
- Orienteringssaker 51/24 
- Eventuelt 52/24 

 
Vedtak: Godkjennes med kommentarer over 
 
MR 45/24 Godkjenning av referat 24.08.2024 
MR 43/24 Eventuelt, punkt 3 – det er notert en skrivefeil «Inger Lise kaller IKKE Ɵl redaksjonsmøte». 
DeƩe skal være «Inger Lise kaller INN Ɵl redaksjonsmøte». 
 
Vedtak: Godkjent med kommentaren over 
 
MR 46/24 Tilseƫng av biskop i Oslo bispedømme – rådgivende avstemming 
Bispekandidater - Oslo bispedømme (kirken.no) 
6 stemmebereƫgete  
Geir Yeh Fotland er varamedlemmet som rykker opp som stemmebereƫget i deƩe valget. Det i 
fravær av 1 av de faste medlemmene. 
 
Vedtak: 

1. kandidat – Sunniva Gylver, 6 stemmer (enstemmig vedtaƩ) 
2. kandidat – Espen Andreas Hasle, 3 stemmer (loddtrekning) 
3. kandidat – Ingeborg Sommer, 3 stemmer  

 
MR 47/24 MR og stabsdag 17.09.24, evaluering 
Tema var biskopens uƞordringer fra visitasforedraget – strategisk satsning. 
Arbeidet opplevdes fint med blandede grupper fra MR og stab, alle fikk komme Ɵl, usikkert hvor 
konkret arbeidet ble. Det bygget videre på relasjoner og arbeidet som ble startet opp på felles 
samling i februar på Granavolden. 
 
For det videre arbeidet struktureres innspillene som kom under punktet uƞordringer. Det deles opp i 
hva som kan legges bort, 1 kortsikƟg- og 1 langsikƟg plan. 1-2 konkrete handlingspunkter ut fra hver 
plansje. Arbeidet videreføres sammen, mot et felles mål. DeƩe bør danne grunnlag for videre arbeid 
på neste felles samling. 
 
Vedtak: Sak i arbeid, oppsummering sendes ut med neste innkalling 



 
MR 48/24 BudsjeƩ 2025 
Følgende større budsjeƩposter som må komme inn i arbeidet med budsjeƩet for 2025: 

- Kirkebladet, Inger Lise som har kommet inn som ny redaksjonssekretær kommer på neste MR 
og presenterer arbeidet og tanker rundt prioriteringer og organisering. 

- Frivilligfest, enighet om en større fest Ɵrsdag 11/2-25. 
- Bortreiseseminar MR og stab – seƩer av lørdag 1. mars uten overnaƫng, slik at flest mulig får 

vært med. Sted og program kommer eƩer hvert. 
- KonfirmanƟnnbetaling – se på muligheten Ɵl å redusere denne ilpt av budsjeƩprosessen 

 
Vedtak:  Sak i arbeid 
 
MR 49/24 Hyggetreff Høybråten 
Hyggetreff har sendt brev vedr anmodning om byƩe av møtedag fra onsdag Ɵl annen dag i uken. 
Bakgrunnen for å byƩe Ɵl annen dag enn onsdager var å kunne Ɵlby utleie Ɵl minnesamvær, da 
onsdager er en seremonidag i Høybråten. Vedtaket omgjøres inn Ɵl videre. Det vil bli gjort løpende 
vurderinger om deƩe kan oppreƩholdes. 
 
Vedtak: Vedtaket om å endre dag omgjøres innƟl videre og Hyggetreff Høybråten videreføres p.t. 
onsdager. 
 
MR 50/24 Offerliste 2025 
Kirkekollekt 
Bør det inviteres inn særskilte personer fra aktuelle offermoƩakere Ɵl datoen for den aktuelle 
gudstjenesten? 
 
Oppdatert/revidert offerliste for 2024 stemmer ikke med 44 Ɵl eksterne 
 
Vedtak: Sak i arbeid 
 
MR 53/24 2. varamedlem Ɵl Fellesrådet 
HFS faste medlem i fellesrådet, Annveig Træthaug, har fåƩ innvilget permisjon ut 2024.  
1. varamedlem er Jorid Næss-Torheim. Hun rykker opp som fastmedlem i Træthaug sin permisjon. Det 
ble derfor gjennomført valg på 2. varamedlem. 
 
Robert Wright sƟller seg villig.  
 
Vedtak: Robert Wright vedtas som HFS siƩ 2. varamedlem Ɵl Fellesrådet ved akklamasjon. 
 
MR 51/24 Orienteringssaker 

- Møte med Normisjon. Samtale rundt fellesprosjekter, særlig 10-13 klubben. Muligheter for 
rekruƩering Ɵl flere av våre akƟviteter. 17/11 felles gudstjeneste i Høybråten kirke. 16/3 felles 
gudstjeneste på bedehuset, 12/10 felles gudstjeneste i Høybråten kirke – jubileums 
gudstjeneste. De markerer siƩ 100-års jubileum. Videreføre og øke frekvensen med 
dialogmøter x 2 i året. Oppleves som et godt og gjensidig samarbeid. De opplever de samme 
uƞordringene som kirken med synkende deltakelse. 

- Ny leiekontrakt oversendt Kirkens bymisjon, Ɵl forhandling: 
 Opsjon på yƩerligere 3 år Ɵl samme vilkår med 6 mnd. forutgående varsel. 
 Oppsigelsesperioden på 12 mnd i avtalen for de nærmeste tre årene. 
 Leien videreføres med tre nye år Ɵl dagens beƟngelser 
 Utleier aksepterer normalt slit og elde frem Ɵl fraflyƫng.      



    
- FN-dagen 24. oktober: Åpner kl 18. Stands, korpset spiller, panelsamtale, kirken steker vafler, 

mat Ɵl sluƩ, biskopen sier noen ord. 
- Latvia- og Nabluskomiteene inviteres Ɵl MR for å presentere arbeidet i januar 
- Menighetsliv: Godt oppmøte ved presentasjons gudstjenesten av de nye prestene og familie 

gudstjenesten. PinsefesƟvalen i Groruddalen i 2025, 2. pinsedag (9/6) – møte i morgen 17/10 
(Norges kristne råd, økumenisk). 

- Personal: Ann sykemeldt Ɵl 23/10, Lene sagt opp – jobber ut 2024. Forslag Ɵl utlysning av 
sƟlling 50% prosjektsƟlling i de livssynsåpne Ɵltakene og 30% fast ungdomsarbeider Ɵl 
ledertrening og konfirmantarbeid, Elise på vei Ɵlbake i 40% - vil øke deƩe fremover, Ole K vil 
ha 50% omsorgspermisjon i 2025 – kommer noe Ɵlbake i november, Tobias og Lena er godt i 
gang i sine 1 års vikariater. Yohannes har noe tjeneste i HFS og Arne K gjør noen 
gjesteopptredener. 
Samlokalisering; tømt kirkestuen, hengt opp gardin, legge teppe denne uken, møbler komme 
neste uke. Ommøblering ellers i Stovner. Må prøve oss frem og se hva som fungerer best. 

- Livssynsåpne møteplasser: familiekafe går som vanlig, kommer 150-200 stk hver gang, 
barneklubb med 2 stasjoner (kreaƟv og gaming) + dansekurs (hip hop/street), PULS – forsøker 
feltarbeid i nærområdet, komme i kontakt med de som «henger» ute, samt 

 
MR 52/24 Eventuelt 

- Kommet et ønske om et menighetsmøte slik at man kan få sƟlle spørsmål, svar og 
informasjon og menigheten. Forslag om årsmøte på våren og menighetsmøte på høsten. 

- Bør HFS ha et nyƩ misjonsprosjekt – tas opp på neste MR 
- Kunngjøringer – AŌenposten og Vårt Land «se under…» er ikke allƟd med. 
- Neste MR 27/11 blir i Høybråten pga julekonsert i Stovner. Julemarkering med ekstra mat. 


